
Vakfıkebir Atatürk 
Ortaokulunda bu yıl tarihi 
başarıya imza atan 8.Sınıf 
Öğrencisi Mehmet Emin 
Salih, Liselere Giriş 
Sınavında tüm soruları 
doğru cevaplayarak 500 
tam puanla Türkiye birincisi 
olmuştu. Trabzon' daki 12 
Şampiyondan biri olan 
Mehmet Emin Salih bayrağı 

merkez dışına taşıyan tek 
öğrenci oluşuyla da Atatürk 
Ortaokulu ve Vakfıkebir 'e 
büyük gurur yaşatmıştı. 
Atatürk Ortaokulu'nun 
yıldızı Vakfıkebir'in gururu 
olan Mehmet Emin, Lise 
tercihini yaparak yeni 
okuyacağı ve başarılara 
imza atacağı lise tercihini 
yaparak yeni okuluna kayıt 

yaptırdı. 
VAKFIKEBİR'İN GURURU 
MEHMET EMİN'İN 
OKUYACAĞI LİSE BELLİ 
OLDU!
Liselere Giriş Sınavında 
tüm soruları doğru 
cevaplayıp 500 tam puan 
alarak Türkiye birincisi olan 
Mehmet Emin Salih  %1'lik 
(0,53) dilimle öğrenci alan 

ve proje okulu olan Liseyi 
tercih etti. Mehmet Emin 
Salih, İstanbul Kartal Proje 
Anadolu İmam Hatip 
Lisesine yüzde birlik dilimle 
girmeyi başardı. 
Öğrencimizi kutluyor, yeni 
okulunda başarı temennisi 
ile birlikte bizleri 
gururlandırmaya devam 
etmesini diliyoruz. 

YIL : 20         SAYI: 1030

Kentimizin sakini
değil, sahibi

olalım.

Bu gazete  Basın
Ahlak İlkeleri'ne
uymayı taahhüt

eder.
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VAKFIKEBiR'iN GURURU
TERCiHiNi YAPTI
Vakfıkebir Atatürk Ortaokulu 8.Sınıf öğrencisi Mehmet Emin Salih Liselere Giriş Sınavı (LGS) de tüm
soruları doğru cevaplayarak 500 tam puanla Türkiye birincisi olmuştu. Mehmet Emin Lise tercihini yaptı.

NÝMET ÖÐRETMEN VAKFIKEBÝR'Ý YASA BOÐDU
Ebediyete irtihal eden Aile Hekimi Dr. Zafer Kamiloğlu'nun eşi, Nimet Kamiloğlu (49) öğretmenimizi son yolculuğuna uğurladık. 

arşıbaşı İlçesi Kaleköy plajında Ç9 Ağustos 2023 Çarşamba 
günü yakınları ile girdiği 

denizde boğulma tehlikesi geçiren ve 
kurtarılamayarak hayatını kaybeden 
öğretmen Nimet Kamiloğlu için 
Vakfıkebir Hükümet Konağı önünde 
tören düzenlendi. Vakfıkebir Merkez 
Eski Cami yanındaki Hükümet Binası 
önünde düzenlenen cenaze 
merasimine AK Parti Trabzon 
Milletvekili Yılmaz Büyükaydın, CHP 
Trabzon Milletvekili Sibel Suiçmez, 
25.-26. ve 27. Dönem AK Parti 
Trabzon Milletvekili Muhammet Balta, 
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta, Trabzon İl Milli 
Eğitim Müdürü Ahmet Bektaş, 
Trabzon Sağlık İl Müdürü Hakan 
Usta, Vakfıkebir İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Ahmet Altın, Daire Amirleri, 
Okul Müdürleri, öğretmenler, STK 
temsilcileri, Siyasi Partilerin 
temsilcileri, muhtarlar ve mahşeri bir 
kalabalık katıldı. Nimet öğretmen 13 
Ağustos 2023 Pazar günü ikindi 
namazına müteakiben Vakfıkebir İlçe 
Müftüsü Şükür Küçük tarafından 
kıldırılan cenaze namazının ardından 
Tarlacık Mahallesindeki aile 
kabristanlığında toprağa verildi.

VAKFIKEBiR'DE HAYATINI KAYBEDEN
3 KiÞiNiN CENAZELERi DEFNEDiLDi
Trabzon'un Hayrat ilçesinde meydana gelen kazada hayatını kaybeden Nebi Kılıç (51), Havva Kılıç(78)
ve Ali Daloğlu (52) için Vakfıkebir ilçesi Yalıköy Mahallesinde cenaze töreni düzenlendi. 

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

akfıkebir İlçesi 

VKüçükdere Mahallesi 
nüfusuna kayıtlı olan 

Nebi Kılıç (51), Havva 
Kılıç(78) ve Ali Daloğlu (52) 
için Vakfıkebir ilçesi Yalıköy 
Mahallesi merkez camiinde 
cenaze töreni düzenlendi. 
Cenaze törenine Trabzon 
Valisi İsmail Ustaoğlu, AK 
Parti Trabzon Milletvekili 
Vehbi Koç, Büyükşehir 
Belediye Başkan Vekili 
Atilla Ataman, Trabzon İl 
Jandarma Komutan 
Yardımcısı J. Kd. Alb. 
Kemal Ünal, İlçe 
Kaymakam Vekili Ferhat 
Vardar, Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta, 
Trabzon İl Müftüsü Selami 
Aydın,  daire amirleri, STK 
temsilcileri, siyasi partilerin 
temsilcileri, muhtarlar ve 
çok sayıda vatandaş 
katıldı. 

Nebi Kılıç Ali Daloğlu Havva Kılıç

> Sadık AYDIN 2'de
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NİMET ÖĞRETMEN VAKFIKEBİR'İ YASA BOĞDU
Ebediyete irtihal eden Aile Hekimi Dr. Zafer Kamiloğlu'nun eşi, Nimet Kamiloğlu (49) öğretmenimizi son yolculuğuna uğurladık. 

arşıbaşı İlçesi Kaleköy Çplajında 9 Ağustos 2023 
Çarşamba günü yakınları 

ile girdiği denizde boğulma 
tehlikesi geçiren ve 
kurtarılamayarak hayatını 
kaybeden öğretmen Nimet 
Kamiloğlu için Vakfıkebir 
Hükümet Konağı önünde tören 
düzenlendi. Vakfıkebir Merkez 
Eski Cami yanındaki Hükümet 
Binası önünde düzenlenen 
cenaze merasimine AK Parti 
Trabzon Milletvekili Yılmaz 
Büyükaydın, CHP Trabzon 
Milletvekili Sibel Suiçmez, 25.-
26. ve 27. Dönem AK Parti 

Trabzon Milletvekili Muhammet 
Balta, Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta, 
Trabzon İl Milli Eğitim Müdürü 
Ahmet Bektaş, Trabzon Sağlık 
İl Müdürü Hakan Usta, 
Vakfıkebir İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Ahmet Altın, Daire 
Amirleri, Okul Müdürleri, 
öğretmenler, STK temsilcileri, 
Siyasi Partilerin temsilcileri, 
muhtarlar ve mahşeri bir 
kalabalık katıldı. Nimet 
öğretmen 13 Ağustos 2023 
Pazar günü ikindi namazına 
müteakiben Vakfıkebir İlçe 
Müftüsü Şükür Küçük 

tarafından kıldırılan cenaze 
namazının ardından Tarlacık 
Mahallesindeki aile 
kabristanlığında toprağa verildi. 
“NAHİF YÜREĞİNLE 
YETİŞTİRDİĞİ YÜZLERCE 
GENÇ İÇİN, GÜZEL 
ARKADAŞLIĞIN İÇİN SANA 
ÇOK MÜTEŞEKKİRİZ”
Cenaze namazı öncesinde 
Vakfıkebir İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğü tarafından tören 
düzenlendi. Töreninin 
sunuculuğunu Edebiyat 
Öğretmeni Kader Koltuk yaptı. 
Nimet öğretmenin öz 
geçmişinin okunmasının 

ardından görev yaptığı 
Vakfıkebir Ömer Nakkaş 
Mesleki Teknik Anadolu Lisesi 
Okul Müdürü Ahmet Birinci 
tarafından taziye konuşması 
yapıldı.  
Müdür Birinci; Nimet Hocamız 
23 yıl ülkenin çeşitli okullarında 
hizmet vermiş 2014 yılında şu 
andaki okulumuza geldi.  
Hocamız çok iyi bir insan, çok 
iyi bir öğretmen, çok iyi bir 
arkadaş ve çok iyi bir dost 
olmanın yanında sevecen iyi 
yürekli ve yardım sever 
kişiliğiyle mesai arkadaşlarının 
ve öğrencilerinin sevgisini 

kazanmıştır. Yüzlerce 
öğrencinin hayallerinin 
gerçekleşmesine vesile oldu 
amma, maalesef acı bir olay ile 
kendisini kaybettik. Ölüm 
mutlak bir gün herkesin 
kapısını çalacak fakat bu ayrılış 
erken oldu. Daha yapacağı, 
söyleyeceği birçok şey vardı. 
Ailesini, arkadaşlarını, 
öğrencilerini onsuz bıraktı. Ama 
fani dünyada ne çare. Ecel, ne 
bir an ileri ne bir an geri. 
Kelimelerin kifayetsiz kaldığı 
yerdeyiz. Nahif yüreğinle 
yetiştirdiği yüzlerce genç için, 
güzel arkadaşlığın için sana 

çok müteşekkiriz. Seni her 
zaman güzel kalbinle gülen 
yüzünle hatırlayacağız. Yüce 
Allah Yolculuğunu kolay 
eylesin. Mekânın cennet 
Makamın ali olsun dedi.
Konuşmanın ardından İlçe 
Müftüsü Şükür Küçük'ün 
kıldırdığı namaz sonrası 
Diyanet İşleri Başkanlığı Bolu 
Eğitim Merkezi Müdürü Zeki 
Yavuzyılmaz'ın duasıyla sona 
erdi. 2 çocuk annesi olan 
merhume Nimet Kamiloğlu'na 
Allah'tan rahmet kederli ailesine 
ve yakınlarına başsağlığı 
diliyoruz. 

15.08.2023

VAKFIKEBiR'DE HAYATINI KAYBEDEN
3 KiŞiNiN CENAZELERi DEFNEDiLDi
Trabzon'un Hayrat ilçesinde meydana gelen kazada hayatını kaybeden Nebi Kılıç (51), Havva Kılıç(78)
ve Ali Daloğlu (52) için Vakfıkebir ilçesi Yalıköy Mahallesinde cenaze töreni düzenlendi. 

akfıkebir İlçesi Küçükdere 

VMahallesi nüfusuna 
kayıtlı olan Nebi Kılıç 

(51), Havva Kılıç(78) ve Ali 
Daloğlu (52) için Vakfıkebir 
ilçesi Yalıköy Mahallesi merkez 
camiinde cenaze töreni 
düzenlendi. Cenaze törenine 

Trabzon Valisi İsmail Ustaoğlu, 
AK Parti Trabzon Milletvekili 
Vehbi Koç, Büyükşehir Belediye 
Başkan Vekili Atilla Ataman, 
Trabzon İl Jandarma Komutan 
Yardımcısı J. Kd. Alb. Kemal 
Ünal, İlçe Kaymakam Vekili 
Ferhat Vardar, Vakfıkebir 

Belediye Başkanı Muhammet 
Balta, Trabzon İl Müftüsü 
Selami Aydın,  daire amirleri, 
STK temsilcileri, siyasi partilerin 
temsilcileri, muhtarlar ve çok 
sayıda vatandaş katıldı. 
Trabzon'un Hayrat ilçesinde dün 
kamyonetin şarampole devrildiği 

kazada ölen 3 kişinin cenazeleri 
toprağa verildi. Nebi Kılıç ve 
annesi Havva Kılıç ile Ali 
Daloğlu için Vakfıkebir ilçesi 
Yalıköy Merkez Camisi'nde 
cenaze töreni düzenlendi. 
Trabzon İl Müftüsü Selami 
Aydın'ın kıldırdığı cenaze 

namazlarının ardından 
cenazeler Küçükdere 
Mahallesi'ndeki mezarlıkta 
toprağa verildi. Kazada 
yaralanan merhum Nebi Kılıç'ın 
8 yaşındaki kızı Zeynep Kılıç'ın 
tedavisi ise Of Devlet 
Hastanesi'nde devam ediyor.

Nebi Kılıç

Ali Daloğlu

Havva Kılıç
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BAŞKAN: “VATANDAŞIN BELİ BÜKÜLMEDİ RESMEN KIRILDI”
İYİ Parti Trabzon İl Başkanı Fatma Başkan artan toplu taşıma fiyatları sonrasında açıklama yaptı.

T
rabzon'da yapılan UKOME 
toplantısı sonrasında toplu 
ulaşıma %55 oranında 

zam yapıldı. Tarifeye göre şehir 
içi en ucuz dolmuş fiyatı 14 lira 
olurken, otobüs biniş fiyatları da 
11 liraya yükseldi. İlçe dolmuş 
fiyatları da yeni tarife ile 
güncellendi. Yapılan zamlar 
sonrası açıklama yapan Trabzon 
Şoförler ve Otomobilciler Odası 
Başkanı Ömer Hakan Usta, 
"Dolmuşçu esnafımızın 

geçinebilmesi için zam yapmaya 
mecbur kaldık. Akaryakıt fiyatları 
çok arttı. Dolmuşçu esnafımızı 
da korumak zorundayız." 
ifadelerini kullandı. Konuyla 
alakalı bir açıklama da İYİ Parti 
Trabzon İl Başkanı Fatma 
Başkan'dan geldi. Başkan, zam 
sonrası gelen tepkileri 
değerlendirdi ve “vatandaş da 
haklı esnaf da haklı” dedi.
“VATANDAŞIN BELİ 
BÜKÜLMEDİ RESMEN 

KIRILDI”
Açıklamasında artan akaryakıt 
fiyatlarını ve hayat pahalılığına 
dikkat çeken Fatma Başkan, 
“Bugün Trabzon güne zam ile 
uyandı. Toplu taşıma fiyat 
tarifelerinde %55 oranında bir 
artış yaşandı. Yaşanan artış 
sonrası dolmuş esnafımızı 
eleştiremeyiz. Ülkemizde her 
gün ürün kalemlerinde zam 
geçişleri yaşanıyor. Zaten 
akaryakıt fiyatları almış başını 
gidiyor. Seçim sonrasında 
neredeyse iki kat zamlandı. 
Bakım, sigorta, MTV fiyatları 
arttı. Doğal olarak toplu ulaşım 
fiyatlarında böyle bir artış 
bekliyorduk. Toplu taşımadan 
gelirini sağlayan 
vatandaşlarımızı da korumamız 
gerekiyor. Ancak sürekli artan 
enflasyon ve gelen zamlar bu 
şekilde devam etmemeli. 
İktidarın da vatandaşları 
korumak için önlemler alması 
gerekiyor. Milletimiz ekonomik 
bunalımda can çekişiyor. 
Vatandaşın beli bükülmedi 
resmen kırıldı. Her gün 
şikayetler alıyoruz. Zaten 
vatandaşlarımız iktidarın 
şehrimizdeki temsilcilerine de 

ulaşamıyor. Resmen kendilerine 
oy veren seçmene sırtlarını 
döndüler. Bu durum Trabzon için 
çok vahimdir. Kadim şehrimiz 
hiçbir iktidar döneminde bu 
kadar sahipsiz kalmamıştır. 
Yöneticileri ve iktidar sahiplerini 
görevlerini yapmaya davet 
ediyorum. Yetkiyi aldınız, 
görevinizi yapın. 
Beceremiyorsanız da 31 Mart 
2024 yerel seçimlerinden sonra 
gerekeni biz yaparız. Toplu 
taşıma zamları noktasında bize 
ulaşan vatandaşlarımızı da 
sağduyuya davet ediyoruz. Bu 
zor günleri aşmak için muhalefet 
olarak, hem şehrimiz hem de 
Türkiye genelinde, tüm 
kesimlerin haklarını korumak 
için gerekli muhalefeti yapıp, 
mücadeleyi vermeye devam 
edeceğiz.” dedi.
“EMEKLİ ÖĞRENCİ VE 
ASGARİ ÜCRETLİ 
TRABZON'DA YAŞAYAMAZ”
Trabzon'da yaşayan öğrenci, 
emekli ve asgari ücretlinin 
geçinmesinin mümkün 
olmadığını dile getiren Fatma 
Başkan, “Trabzon'da yaşamak 
artık çok pahalı. Asgari ücretli ve 
emekli için ise imkansız. Kira 

artışının %300'e dayandığı 
şehrimizde, %55'lik toplu ulaşım 
zammı birçok kesimi ciddi 
derecede olumsuz etkileyecektir. 
7500 lira maaş alan emekliler 
kira ve ulaşım maliyetinin 
altından kalkamaz. Asgari ücretli 
ise ancak karın tokluğuna 
çalışır. Onların da karnı tam 
doymaz. Bu zor süreçte 
belediyenin elini taşın altına 
koyması gerekmektedir. Asgari 
ücretli ve 65 yaş altı emekliler 
için uygun fiyatlı toplu ulaşım 
tarife politikasına gitmelidir. 
Ayrıca şehrimize gelen 
öğrenciler durum içinden 
çıkılmaz bir hale gelecektir. 
Bunun için ayrı bir çalışma 
yapılmalıdır. Kira fiyatları çok 
yüksek. Ulaşım çok pahalı, 
öğrenciler bu yükün altından 
kalkamaz. Dolmuşların bir 
kısmında da üniversite 
öğrencilerine, sivil tarife 
uygulanıyor. Yetkililerin bu işi de 
çözmesi gerekiyor. Yoksa üç 
güzide üniversitemizin 
bulunduğu Trabzon, öğrenci 
şehri olmaktan çıkacaktır.” 
ifadelerine kullandı.
“YANLIŞ EKONOMİ 
POLİTİKLARIN SONUCUNDA 

VATANDAŞ EZİLDİ”
İktidarın uygulamış olduğu 
yanlış ekonomi politikaların 
sonuçları yaşandığımızı ifade 
İYİ Parti İl Başkanı Fatma 
Başkan, “Şu an yaşadığımız 
süreç tamamen iktidarın yanlış 
ekonomi politikasının 
sonucudur. Seçim öncesine 
kadar uygulanan ekonomi 
politikalarının neredeyse 
tamamından vazgeçildi. Eski 
bakan görevi bırakırken 'oh' 
çekti. Yeni bakan ise göreve 
geldikten sonra kemer sıkıyoruz 
dedi. NAS rafa kalktı, gözlerdeki 
parıltı söndü. Arada ezilen ise 
vatandaşımız oldu. Memura, 
işçiye, emekliye verilen zamlar, 
vergiler, yükselen fiyatlar ve 
enflasyon yüzünden cebe 
girmeden uçup gitti. Şimdi bu 
millet ne yapsın? 
Vatandaşlarımız toplu taşıma 
fiyatlarındaki artışı eleştiriyor. 
Dolmuş esnafı geçim 
sıkıntısından ve maliyetlerden 
dert yanıyor. Diyecek bir şey 
yok. Vatandaş da haklı, esnaf da 
haklı. Buradaki tek haksız ve 
suçlu, saray rejimi ve yanlış 
ekonomi politikalarıdır.” şeklinde 
konuştu.

15.08.2023

ŞEHİT EREN BÜLBÜL ŞEHADETİNİN
6.YILINDA MEZARI BAŞINDA ANILDI
Trabzon'un Maçka ilçesi kırsalında 11 Ağustos 2017'de teröristlerin düzenlediği saldırıda
şehit düşen 15 yaşındaki Eren Bülbül'ün şehadetinin 6.yılında mezarı başında anıldı. 

rabzon'un Maçka 

Tilçesinde, 2017'de PKK'lı 
teröristlerin erzak çaldığını 

ihbar edip, güvenlik güçlerine yer 
gösterirken açılan ateşle şehit 
olan Eren Bülbül (15), ölümünün 
altıncı yıl dönümünde kabri 
başında dualarla anıldı. Maçka 
ilçesinde, 11 Ağustos 2017'de, 
PKK'lıların erzak çaldığını ihbar 
edip, güvenlik güçlerine evi 
gösteren Eren Bülbül ile 
Jandarma Astsubay Başçavuş 
Ferhat Gedik, teröristlerin açtığı 
ateşle şehit oldu. Şehit Eren 
Bülbül'ün şehadetinin 6'ıncı yıl 

dönümünde Maçka ilçesi 
Köprüyanı Mahallesi'nde 
bulunan mezarı başında anma 
programı düzenlendi. Programa 
Trabzon Valisi İsmail Ustaoğlu, İl 
Jandarma Komutanı Tuğgeneral 
Adem Şen, İl Emniyet Müdürü 
Murat Esertürk, Maçka Belediye 
Başkanı Koray Koçhan, İl 
Müftüsü Selami Aydın, askeri 
erkan, komandolar, öğrenciler ve 
ailesi katıldı.
Şehit Eren Bülbül'ü ve babası 
Hasan Bülbül'ün mezarı başında 
İl Müftüsü Selami Aydın 
tarafından kuran-ı kerim ve 

dualar okundu. Tören sonrası 
konuşan Trabzon Valisi İsmail 
Ustaoğlu yaptığı konuşmada, 
"Bugün Eren'imizin şehadetinin 
6.yıldönümünde beraberiz. 
Benim de Balıkesir'e tayinim 
çıktı. Eren kardeşimi, Astsubay 
Başçavuşumuz Ferhat Gedik'i 
rahmet ve minnetle anıyoruz. 
Eren'im hakkını bize helal et" 
dedi.
Amna töreninde konuşan anne 
Ayşe Bülbül, “Acım hiç dinmiyor. 
Eren'imin şehadetinin 
6.yıldönümü. Bir Eren'im gitti. 
Tüm Eren'lerim, komandolarım 

yanımda. Eren'imi unutmayan 
herkesten Allah razı olsun” dedi. 
Oğlunun mezarı başında 
duygularını anlatan anne Ayşe 
Bülbül, "Acım hiç dinmedi, 
dinmeyecek. Ölene kadar 
sürecek. Eren'siz 6 yıl bana 6 bin 
yıl gibi geldi. Yüreğim çok 
yanıyor, içim sürekli sızlıyor. Onu 
şehit eden hainler kısa sürede 
yok edildi. Bir Eren'im gitti, çok 
Eren'im oldu. Yavrularım 
komandolar Erenlerim yanımda. 
Allah devletimizden, 
milletimizden herkesten razı 
olsun"
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on yıllarda gösterdiği 

Satılımlarından, yaptığı 
etkinlik ve sosyal 

faaliyetlerden adından sıkça 
söz ettiren Trabzon Üniversitesi 
Tonya Meslek Yüksekokulu'na 
2 yeni bölüm daha açıldı. 
Tonya Meslek Yüksekokulu 
bünyesinde yer alan 2 yeni 
programa daha öğrenci alım 
işlemi Yükseköğretim Kurulu 
(YÖK) tarafından onaylandı ve 
kılavuzda yer aldı. 
Buna göre öğrenci alımı 
yapılan mevcut programlara 

ilave olarak; Tıbbi Hizmetler ve 
Teknikler Bölümü bünyesinde 
Tıbbi Laboratuvar Teknikleri 
Programı'na ve Tıbbi 
Görüntüleme Teknikleri 
Programı'na öğrenci alımı 
yapılacaktır. Bu karar ile birlikte 
Tonya Meslek Yüksekokulu'nun 
öğrenci alımı yaptığı program 
sayısı 6'ya yükselmiş oldu.
Konu ile alakalı açıklamalarda 
bulunan Yüksekokul Müdürü 
Öğr. Gör. İlyas Ün; “YÖK 
tarafından onaylanan 2 yeni 
programın öğrencilerimize, 

akademisyenlerimize, Meslek 
Yüksekokulumuza, 
Üniversitemize, İlçemize, 
İlimize ve Ülkemize hayırlı 
olmasını diliyor, bu kararın 
alınmasında önemli katkıları 
bulunan Rektörümüz Sn. Prof. 
Dr. Emin Aşıkkutlu Hocamız 
başta olmak üzere, 26. ve 27. 
Dönem Trabzon Milletvekilimiz 
Sn. Av. Salih Cora'ya, Belediye 
Başkanımız Sn. Osman 
Beşel'e ve emeği geçen 
herkese teşekkür ediyorum” 
dedi.

ÖĞRETMENEVİNE
YENİ MÜDÜR ATANDI
Beşikdüzü Sabancı Öğretmenevi ve Akşam Sanat Okulu Müdürlüğü'ne, Tonya
Halk Eğitimi Merkezi Müdürü Muhammet Berberoğlu atanarak görevine başladı.

eşikdüzü İlçesindeki 

Byeni görevine başlayan 
Muhammet Berberoğlu, 

1974 yılında Tonya'da doğdu. 
Fırat Üniversitesi Tarih 
Bölümünden mezun olduktan 
sonra, mezun olduğu Tonya 
İmam Hatip Lisesi'ne tarih 

öğretmeni olarak atandı. Daha 
sonra çeşitli okullarda 
öğretmenlik ve müdür 
yardımcılığı görevlerinde 
bulunduktan sonra, Tonya 
İmam Hatip Lisesi'ne müdür 
olarak atandı. 2014 yılında 
ise, Tonya Halk Eğitimi 

Merkezi Müdürlüğü görevine 
getirildi. Yaklaşık 9 yıl görev 
yaptığı Tonya Halk Eğitimi 
Merkezi Müdürlüğü'nden 
Beşikdüzü Sabancı 
Öğretmenevi ve Akşam Sanat 
Okulu Müdürlüğü görevine 
atandı.

akfıkebir ilçemizin 

Vyetiştirdiği önemli 
değerlerden olan Vali 

Osman Bilgin ve Vali Ali Fuat 
Atik'in görev yerleri değişti. 
Şırnak Valisi olarak başarılı 
çalışmalara imza atan 
hemşerimiz Osman Bilgin 
Mülkiye Başmüfettişliği 

görevine getirildi. Aynı şekilde 
başarılı çalışmalara imza atan 
Bir diğer hemşerimiz Denizli 
Valisi Ali Fuat Atik'de Mülkiye 
Başmüfettişliği görevine 
getirildi. 
Şırnak Valiliği görevinden 
mülkiye başmüfettişliği görevine 
atanan değerli hemşerimiz 

Sayın Osman Bilgin'e ve 
Denizli Valiliği görevinden 
mülkiye başmüfettişliği görevine 
atanan değerli hemşerimiz 
Sayın Ali Fuat Atik'e bizlere 
yaşattıkları gurur ve 
memleketimize yaptıkları güzel 
hizmetlerden dolayı teşekkür 
ediyoruz.

15.08.2023

TONYA MYO BÜYÜMEYE
DEVAM EDİYOR
Tonya Meslek Yüksekokulu bünyesinde yer alan 2 yeni programa daha öğrenci alım
işlemi Yükseköğretim Kurulu (YÖK) tarafından onaylandı ve kılavuzda yer aldı. 

VALİLERİMİZ BİLGİN VE
ATİK'İN GÖREV YERİ DEĞİŞTİ
Vakfıkebir ilçemizin yetiştirdiği önemli değerlerden olan
Vali Osman Bilgin ve Vali Ali Fuat Atik'in görev yerleri değişti.

İLÇELERİN YENİ DOLMUŞ VE
OTOBÜS FİYATLARI BELLİ OLDU
Belediye otobüslerinde de fiyat güncellenmesine gidildi. 6,90 TL olan en
kısa hatların ücreti 11 TL'ye yükseltildi. İlçe minibüslerinin de ücreti arttı.

lçe minibüslerinin de ücreti 

İarttı. Sivil yolcu ücreti 
minibüslerde; Akçaabat'a 

17, Araklı'ya 37, Arsin'e 25, 
Beşikdüzü'ne 50, Çarşıbaşı'na 
40, Çaykara'ya 75, Düzköy'e 
37, Köprübaşı-Sürmene 26, 
Maçka 32, Of 55, Sürmene 
42, Şalpazarı 57, Tonya 57, 
Vakfıkebir 48, Yomra 17 TL  
YENİ ÖĞRENCİ DOLMUŞ 
TARİFESİ
Minibüslerde öğrenci ücreti 
ise Akçaabat'ta 12, Araklı'da 
27, Arsin'de 18, 
Beşikdüzü'nde 34, 
Çarşıbaşı'nda 27, Çaykara'da 
58, Düzköy'de 27, Köprübaşı-
Sürmene 17, Maçka 18, Of 
40, Sürmene 27, Şalpazarı 
40, Tonya 40, Vakfıkebir 33 ve 
Yomra'da 12 TL oldu. 
Dolmuşlardaki indi-bindi ücreti 
ise siville r için 11, öğrenciler 
için 10 TL oldu.

TRABZON'DA YAZ KUR'AN KURSLARI
KAPANIŞ PROGRAMI DÜZENLENDİ
Arsin Müftülüğü olarak altı haftadır devam eden ve bu hafta sona erecek olan
Yaz Kur'an Kursları öğrencileri için coşkulu bir kapanış programı gerçekleştirildi.

u bağlamda İlçe 

BMüftülüğümüze bağlı Cami 
ve Kur'an Kurslarında, Yaz 

Kur'an Kursuna devam eden 500'e 
yakın öğrencimize yönelik olarak 
çeşitli parkur etkinlikleri 
düzenlenerek keyifli zaman 
geçirmeleri sağlandı. İl Müftümüz 
Sayın Selami Aydın'ın da katılımı 
ile düzenlenen programa, İlçe 
Müftü Vekili Erdoğan Dalkes'in 
açış, İl Müftümüzün selamlama 
konuşması ve Arsin Belediye 
Başkanı Sayın Muhammet Sait 
Güsoy'un konuşmalarının 
ardından çeşitli etkinlikler ve ikram 
ile program sona erdi.
Yaz Kur'an Kursları Kapanış 
Programına katılan tüm 
öğrencilerimize, hocalarımıza, 
velilerimize ve düzenlenen bu 
güzel programda desteklerini 
esirgemeyerek yavrularımıza 
ikram da bulunan Arsin Belediye 
Başkanı Sayın Muhammet Sait 
Gürsoy'a ve programımıza teşrif 
eden İl Müftümüze ve programda 
emeği geçen herkese teşekkür 
ederiz.
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T
rabzon Şoförler ve 
Otomobilciler Odası 
Başkanı Ömer Hakan 

Usta, akaryakıta gelen zamlar 
nedeniyle dolmuş fiyatlarına da 
zam yapılacağını belirterek 
"Zam oranı yüzde 30 ila yüzde 
50 arasında olacak 
kanaatindeyim. Çünkü yüzde 
83'lük gelen bir zam oranı var 
ve şu anda biz 3 ay önce bir 
zam almıştık, o 3 ay önceki 
zammın tamamı şu an şoför 
esnafının cebinden çıkmış 
durumda" dedi.
"ORTAK NOKTADA 
BULUŞUP BİR ZAM YAPMAYI 
DÜŞÜNÜYORUZ"
Usta, vatandaşı ve dolmuş 
esnafını mağdur etmeyecek bir 
zam miktarı olacağını belirterek 
şunları söyledi: "Bilindiği üzere 
yakıta yüklü bir miktarda zam 
geldi. Şu anda en son 
aldığımız zamdan bugüne 
kadar yüzde 83'lük bir zam 
oranıyla beraber karşı 
karşıyayız. Dolayısıyla tabii ki 
bizim de hazırlığımız var, yalnız 
şunu öngöremiyoruz ki mazota 
gelen zamlar nerede duracak 
onu bilemiyoruz. Biz yönetim 
kurulu olarak tabii ki bu ayın 
sonunu bekleme kararı aldık, 
ay sonunda itibaren bir hazırlık 
yapıp biz de şoför esnafımızın 
kendini idame ettirebilmesi için 
bir zam hazırlığı içerisinde 

olacağız. Zam yüzde 30 ila 
yüzde 50 arasında olacağı 
kanaatindeyim. Çünkü yüzde 
83'lük gelen bir zam oranı var 
ve şu anda biz 3 ay önce bir 
zam almıştık, o 3 ay önceki 
zam tamamı şu an şoför 
esnafının cebinden çıkmış 
durumda. Şunu hesaplıyoruz 
günlük bazda 300-400 liralık bir 
kazançtan giden bir miktar var 
ayrıca aylık olarak da 
baktığımızda 9 bin lira, 10 bin 
lira, 11 bin lira gibi bir rakam 
olarak şoför esnafının 
cebinden çıkmıştır. Tabii ki 
bizim şoför esnafımız 
Türkiye'de pandemi de 
yaşanan pandemi sürecinde 
araç dönüşüm sürecine girmiş 
ve bu ilktir. Pandemi 
döneminde Türkiye'de hiçbir 
ilde araç dönüşümü olmamıştır 
ama bizim şoför esnafımız elini 
taşın altına koyaraktan 
araçlarını dönüştürmüştürler, 
bununla beraber bir borç altına 
girdiklerinden dolayı şoför 
esnafımız da kendini idame 
ettirmek durumundadır. Tabi biz 
burada şoför esnafımızı da 
düşüneceğiz ama diğer 
taraftan da halkımızı da 
düşünmek zorundayız ama biz 
makul ölçülerde ne kadar 
yapabiliriz diye o rakamı 
belirleyip ortak noktada 
buluşup bir zam yapmayı 

düşündük."
"SÜREKLİ KLİMALARIN 
AÇILMASI YÖNÜNDE 
UYARILARIMIZI 
SÜRDÜRÜYORUZ"
Yaz aylarında şoför esnafını 
klimaların açılması yönünde 
sürekli uyardıklarını belirten 
Usta, şu ifadeleri kullandı: "Yaz 
dönemini yaşıyoruz havalar 
sıcak vatandaşlar bunalıyor 
arabalarda, biz bu arabaları 
değiştirirken, yenilerken klima 
olmasını özellikle Büyükşehir 
Belediye Başkanımızla beraber 
yaptığımız toplantılarda 
özellikle klimanın olması 
gerektiğini, engelli erişimine 
uygun hale getirilmesine dikkat 
ettik. Bu geldiğimiz noktada 
şunu söyleyeyim bizim şoför 
esnafı camiada en büyük sivil 
toplum kuruluşudur dolayısıyla 
bazı noktalarda aksamalar 
olabiliyor. Biz sürekli 
esnafımıza klimanın açılması 
yönünde talimatlarımızı veriyor, 
mesaj gönderiyoruz ve 
bilgilendirmeler yapıyoruz 
dediğim gibi geniş bir camia 
olduğu için bazen aksayan 
taraflar oluyor ama onları da 
sürekli bireysel olarak olsun 
mesaj yoluyla olsun sürekli 
klimaların açılması yönünde 
uyarılarımızı sürdürüyoruz. 
Bugün de yine sahadaydık 
arkadaşlarımızla sürekli 
uyarılar yapıyorduk klimaların 
açılması yönünde çünkü 
havalar çok sıcak durulmuyor. 
Tabi burada işin diğer tarafı da 
bazı yolcularımız klima 
açılmaması yönünde talepleri 
var ama bizim esas görevimiz 
nedir o klimanın açılmasıdır. 
Sürekli arkadaşlarımıza 
uyarılar yapıyoruz bizim şikayet 
ve öneri hatlarımız var oradan 
da gelen şikayetleri bireysel 
olarak hangi plaka da hangi 
şikayet olduğunu tespit edip 
gerekli nokta atışı yaparaktan 
uyarılarımızı yapıyoruz."

DOLMUŞ FiYATLARINA ZAM
Trabzon Şoförler ve Otomobilciler Odası Başkanı Ömer Hakan Usta, akaryakıta
gelen zamlar nedeniyle dolmuş fiyatlarına da zam yapıldığını belirtti.

onya'ya tek kişilik 

Todalardan oluşan 50 
yatak kapasiteli, 

istendiğinde yüz yatak 
kapasitesine çıkartılabilecek 
olan 9300 metre kare alan 
üzerine inşa edilen modern bir 
devlet hastanesi yapılıyor. 
Tonya Devlet Hastanesi 
tamamlanma aşamasına geldi. 

Trabzon Valisi Sayın İsmail 
Ustaoğlu, Kaymakam vekili Dr. 
Hacı Arslan Uzan ve Trabzon İl 
Sağlık Müdürü Dr. Hakan Usta, 
yapımında sona gelinen yeni 
Tonya Devlet Hastanesi'ni 
ziyaret ettiler ve hastane 
yönetiminden çalışmalar 
hakkında bilgi aldılar.
Yakın zamanda faaliyete girecek 

olan 50 yatak kapasiteli Tonya 
Devlet Hastanesinin, hizmete 
geçtiğinde sadece Tonya'ya 
değil Çayırbağı, Düzköy ve 
hatta Kürtün ilçelerine de hizmet 
verecek önemli bir sağlık 
yatırımı olduğunu belirten Vali 
İsmail USTAOĞLU “İlçemize ve 
ilimize şimdiden hayırlı olsun” 
dedi.

VALi USTAOĞLU TONYA
DEVLET HASTANESiNDE
iNCELEMELERDE BULUNDU
Tonya'ya tek kişilik odalardan oluşan 50 yatak kapasiteli, istendiğinde yüz yatak kapasitesine
çıkartılabilecek olan 9300 metre kare alan üzerine inşa edilen devlet hastanesi yapılıyor.

15.08.2023

ORTAHiSAR'DA 3 ADET ARSA
iHALE YOLUYLA SATILACAK
Trabzon Büyükşehir Belediyesi, Ortahisar ilçesi sınırlarında bulunan 3 adet taşınması ihale
yoluyla satışa çıkaracak. Çukurçayır ve Kanuni Mahallesi'nde bulunan taşınmazların ihalesi
16 Ağustos Çarşamba günü Büyükşehir Belediye Encümen Salonunda gerçekleştirilecek.

Ç
ukurçayır Mahallesi'nde 
223 ada, 52 parselde 
bulunan 3 bin 282 
metrekare arsa, Kanuni 

Mahallesi'nde 138 ada, 4 
parselde bulunan 484 
metrekare ve 155 ada 9 
parselde bulunan 612 
metrekare arsalar ihale yoluyla 
satışa sunulacak. 16 Ağustos 
Çarşamba günü 
gerçekleştirilecek ihalelere 
gerçek ve tüzel kişiler başvuru 
yapabilecek.
“KAPALI TEKLİF USULÜ” 

Trabzon Büyükşehir 
Belediyesinden yapılan 
açıklamada, ihale şartları ile 
ilgili şu ifadeler kullanıldı; 
“Ortahisar ilçesine bağlı 
Çukurçayır Mahallesi'nde 3 bin 
282 metrekare, Kanuni 
Mahallesinde 484 metrekare 
ve 612 metrekare taşınmazlar, 
2886 Sayılı Devlet İhale 
Kanunun 35/a maddesi 
uyarınca kapalı teklif (artırım) 
usulü ile ihale edilerek 
satılacaktır. İhale, 16 Ağustos 
Çarşamba günü saat 11.15, 
11.30 ve 11.45 saatlerinde 
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Encümen salonunda 
yapılacaktır. Taşınmazın kapalı 
teklif usulü satış ihalesine teklif 
verecekler; ihale zarflarını 
şartnamede belirtilen belgeler 
ile birlikte satış şartnamesinde 
belirtilen maddelere uygun 
olarak hazırlayarak, ihale 
zarflarını, Gülbaharhatun 
Mahallesi Kahramanmaraş 
Caddesi No:159 

Ortahisar/Trabzon adresinde 
bulunan Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi Yazı İşleri ve 
Kararlar Dairesi Başkanlığına 
en geç ihale günü olan 
16.08.2023 tarih ve saat 
10.30'a kadar, sıra numaralı 
alındı belgesi karşılığında 
teslim edeceklerdir. Teklifler 
iadeli taahhütlü olarak da 
gönderilebilir. İhale zarflarına 
tekliflerin hangi işe ait olduğu, 
isteklinin adı-soyadı veya 
ticaret unvanı ile açık adresi 
yazılacaktır. Posta ile 
gönderilecek tekliflerin en geç 
ihale günü olan 16.08.2023 
tarih ve saat 11.00'e kadar 
(idari şartnamenin 9. 
Maddesine uygun olarak) 
komisyon başkanlığına 
ulaşmış olması şarttır. Postada 
olacak gecikmeler kabul 
edilmez. Komisyon 
Başkanlığına verilen teklifler 
herhangi bir sebeple geri 
alınamaz. Kamuoyuna ilan 
edilir.”

TRABZON VALiSi
iSMAiL USTAOĞLU'NUN
GÖREV YERi DEĞiŞTi
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın imzasıyla Resmi Gazete'de
yayımlanan Valiler Kararnamesi ile Trabzon Valisi İsmail Ustaoğlu, Balıkesir'e
atandı. Ustaoğlu, Trabzon Valiliği görevini Aziz Yıldırım'a devredeceğini duyurdu.

C
umhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'ın 
imzasıyla Resmi 

Gazete'de yayımlanan Valiler 
Kararnamesi ile Balıkesir'e 
atanan Trabzon Valisi İsmail 

Ustaoğlu, veda mesajı 
yayımladı. Ustaoğlu, sosyal 
medya hesabından yaptığı 
paylaşımda, 6 Kasım 2018'de 
başladığı ve 5 yıldır büyük bir 
onurla yürüttüğü Trabzon 

Valiliği görevini meslektaşı Aziz 
Yıldırım'a devredeceğini belirtti.
Trabzonlu hemşehrilerine 
görevi boyunca verdikleri 
destek dolayısıyla teşekkür 
eden ve daima gönlünde 
olacaklarını vurgulayan 
Ustaoğlu, "Yeni görev yerimiz 
Marmara'nın güzel şehri 
Balıkesir'de görev yapacak 
olmanın heyecanı içindeyim. 
Balıkesirli hemşehrilerimi 
selamlıyor, bizleri bu göreve 
layık gören Sayın 
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan ve İçişleri 
Bakanımız Ali Yerlikaya'ya 
şükranlarımı arz ediyorum." 
ifadelerini kullandı.

C
umhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'ın 
imzasıyla yayınlanan 

Valiler Kararnamesi, Türkiye'nin 
yönetim yapısında önemli 
değişikliklere neden oldu. Bu 
kararnameyle birlikte 
Trabzon'un Valisi değişti ve 
Trabzon Valisi İsmail 
Ustaoğlu'nun yerine Tekirdağ 
Valisi Aziz Yıldırım Trabzon 

Valiliği'ne getirildi. Bu tür 
değişiklikler, il valiliklerinin 
etkinliğini artırmak ve 
yönetimdeki dinamizmi korumak 
amacıyla yapılan stratejik 
tercihler olarak değerlendiriliyor.
Trabzon'un yeni Valisi Aziz 
Yıldırım, aslen Trabzon'un 
Şalpazarı ilçesine ait olup 
Düzce nüfusuna kayıtlıdır. 
Ancak ilginç bir şekilde 

Eskişehir-Sivrihisar'da doğmuş 
ve büyümüştür. 1985 yılında 
İstanbul Üniversitesi Siyasal 
Bilgiler Fakültesi'nden mezun 
olan Yıldırım, 1986 yılında ise 
Gazi Üniversitesi Sosyal Bilimler 
Enstitüsü Master Programına 
katılmıştır. Evli ve iki çocuk 
babası olan Aziz Yıldırım, uzun 
yıllardır devlet yönetiminde 
çeşitli kademelerde görev almış 
deneyimli bir bürokrattır.
Trabzon Valiliği göreviyle birlikte 
Aziz Yıldırım, Trabzon'un 
yönetimini üstlenirken, kentin 
sosyal, ekonomik ve kültürel 
gelişimine katkıda bulunmayı 
hedefliyor. Valilik makamının 
ağırlığı ve sorumluluğu altında, 
Trabzon halkına daha iyi hizmet 
sunmayı amaçlayan Yıldırım'ın 
deneyimleri ve vizyonu, 
Trabzon'un geleceğine şekil 
vermede önemli bir rol 
oynaması bekleniyor.

TRABZON'A TRABZON'LU VALi
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın imzası ile yayınlanan Valiler Kararnamesi ile Trabzon'un Valisi değişti.
Trabzon Valisi İsmail Ustaoğlu Balıkesir Valiliği'ne atanırken, Trabzon'a Tekirdağ Valisi Aziz Yıldırım atandı.
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Trabzonspor, Trendyol Süper Lig'in 2023-2024 sezonu açılış maçında konuk ettiği Antalyaspor'u 1-0 mağlup etti.

üper Lig'de 2023-2024 

Ssezonu Trabzonspor-
Antalyaspor 

karşılaşmasıyla başladı. İki takım 
da sezonu 3 puanla açma 
hedefiyle sahaya çıkarken 
amacına ulaşan takım Fırtına 
oldu. Bordo-Mavililer, Stefano 
Denswill'in tek golüyle 1-0 
kazandı, 3 puanla sezona giriş 
yaptı. Süper Lig'de 2023-2024 
sezonunun perdesi Trabzon'da 
açıldı, Trabzonspor ile 
Antalyaspor kozlarını paylaştı. 

Sezon açılışını taraftarı önünde 
yapan Nenad Bjelica'lı Fırtına, 3 
puandan başka bir şey 
düşünmüyordu. Akdeniz ekibinde 
Nuri Şahin de öğrencilerinden 
galibiyet beklediğini ifade etmişti.
“SEZONUN İLK GOLÜ 
DENSWİLL'DEN”
Zorlu mücadelede Bjelica'nın 
planları tuttu. Mücadele adeta 
golle başladı. Henüz 8. dakikada 
Abdülkadir Ömür sol kanattan 
korneri kullandı, ceza sahası 
içinde Stefano Denswill net bir 

kafa vuruşuyla 2023-2024 
sezonunun ilk golünü attı, 
Karadeniz devi 1-0 öne geçti.
“UMUT DİREĞİ GEÇEMEDİ”
Bu gol dışında taraftarı ayağa 
kaldıran çok fazla pozisyon 
olmadı. İkinci yarının hemen 
başında Umut Bozok'un kafası 
direkten auta gitti. Temposu 
düşük olan sezonun ilk 
maçından başka gol sesi 
çıkmayınca karşılaşmayı 
Trabzonspor 1-0 kazandı ve lige 
3 puanla girdi.

VEBALİ BÜYÜK OLUR, HESABINI VEREMEZSİNİZ
İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, Trabzon turizmi hakkında önemli açıklamalarda bulundu.
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T
rabzon'da turizm sezonu 
belendiği gibi geçmiyor. 
Her ne kadar gelen turist 

sayısı fazla olsa da, yoğunluk 
şehirdeki işletmelere 
yansımadı. Bu sezon kayıtsız 
işletmeler ve kaçak turizmciler 
turizme ciddi bir darbe vurdu. 
Problemin ana kaynağı olarak 
ise denetimsizlik gösteriliyor. 
Durum ile alakalı, Kültür Turizm 
Bakan Yardımcısı'nın da 
katıldığı bir turizm zirvesi 
gerçekleştirildi. Ancak 28 
Temmuz'da gerçekleştirilen 

zirve çözüm sunamazken, 
eleştirilerin odağı oldu. Turizm 
krizi ile alakalı açıklama yapan 
İYİ Parti Trabzon Milletvekili 
Yavuz Aydın, bu şekilde devam 
ederse turizmin Trabzon'da 
biteceğini belirtti. 
“TURİZM TRABZON'UN 
ELİNDEN KAYIP GİDİYOR”
Kültür Turizm Bakanlığı 
tarafından kaçak işletmeler 
hakkındaki kapatma kararı 
alındığını ancak Trabzon'da 
bunun uygulanmadığını ifade 
eden Yavuz Aydın, “Trabzon'un 

ekonomisinin önemli bir bölümü 
şu an turizm gelirlerinden 
oluşuyor. Ancak şehirdeki 
yöneticilerin yapmış olduğu 
yanlış hamlelerden dolayı 
turizm sektörü Trabzon'un 
elinden kayıp gidiyor. Şehirdeki 
denetimsizlik, sezon öncesi 
yapılmayan hazırlıklar turizme 
ciddi bir darbe vurdu. Bu 
şekilde devam ederse korkarım 
ki, 3-4 yıl içinde Trabzon'da 
Orta Doğulu turist 
göremeyeceğiz. Şu an 
Trabzon'da büyük bir turizm 

krizi var. Özellikle kayıtsız 
işletmeler ve kaçak turizmciler 
bu krizi körüklüyor. Bu 
işletmeler ya belgelerini 
almalılar ya da kapatılmalılar. 
Bu noktada 81 ilde Turizm 
Bakanlığı bir çalışma tarafından 
yapıldı ve kaçak işletmelerin 
kapatılması yönündeki yazı 
valiliklere gönderildi. Valilikler 
tarafından da ilgili belediyelere 
yazılar gönderildi. Ancak bu 
yazıların Trabzon'da belediyeler 
tarafından uygulanmadığına ve 
sümen altı edildiğine dair 
bilgiler alıyoruz. Bu şehre 
yapılan ihanettir. Artık bu işin 
şakası kalmadı, sektör yok 
olma tehlikesi altındadır.” dedi. 
“TURİST KALİTESİ DÜŞTÜ”
Kaçak işletmelerin şehre gelen 
turistin kalitesini düşürdüğünü 
belirten Yavuz Aydın, 
“Havaalanına gelen turistler 
kayıtsız firmalar tarafından 
şehirden kaçırılıyor veya kayıt 
dışı konaklama yapılan 
konutlara götürülüyor. Burada 
bir kayıp oluşuyor. Kayıt dışı 
işletmelerin fiyat politikası gelen 
turistin kalitesini etkiliyor. 10 
kişilik bir aile apartman 
dairesine yerleştiriliyor. Daire 
300-400 dolar arası kiralanıyor. 
Kişi başı 30 dolara düşen fiyat 
cazip hale geliyor. Böylece 
uçaklar dolup taşıyor ancak 
şehre bir katkısı olmuyor. 
Kayıtlı işletmeler zarar görüyor. 

Vergi ödemeyen işletmeler 
devleti de zarar uğratıyor. 
Ayrıca kalitesiz hizmetten 
dolayı gelen turistler bir daha 
gelmek istemiyor. Uzun vadede 
bu süreç turizmi öldürecektir. 
Bunun artık önüne geçilmelidir.” 
şeklinde konuştu.
“DENETİMLER TURİZM 
BAKANLIĞI TARAFINDAN 
YAPILMALIDIR”
Denetimlerin İl Kültür Turizm 
Müdürlüğü tarafından yapılması 
gerektiğini vurgulayan Yavuz 
Aydın, “Denetimler hususuna 
değinecek olursak, bu işi 
belediyeler değil bizzat İl Kültür 
Turizm Müdürlüğü yapmalıdır. 
Maalesef belediyeler bu işin 
altından kalkamıyor. Bu işin 
nasıl yapılması gerektiğini 
bilen, sorunların nasıl 
çözülebileceği konusunda akılcı 
çözümler sunabilecek kurum, 
Turizm Bakanlığı ve İl Kültür 
Turizm Müdürlüğüdür. Bu 
noktada elini taşın altına 
koyması gereken İl Kültür 
Turizm Müdürüdür. Kendisini 
göreve çağırıyoruz ve ortak 
akılla bu sorunun çözümü 
noktasında adım atılmasını 
talep ediyoruz. Acil önlem 
alınması gerektiğini üzerine 
basarak dile getiriyoruz. 
Verdiğiniz rakamların ve rekor 
kırdık söylemlerin arkasına 
saklanmayın.  Gerçekçi olun ve 
sorunlara neşter vuralım.” 

ifadelerini kullandı.
“TAM BİR FİYASKODUR”
Son olarak 28 Temmuz'da 
yapılan turizm zirvesini 
eleştiren Yavuz Aydın sözlerine 
şu şekilde son verdi:
“Sezonun bitimine yakın, 28 
Temmuz tarihinde yapılan 
turizm toplantısı tam bir 
fiyaskodur. Günü kurtarmak ve 
Trabzon turizmini düşünüyoruz 
iması vermek ise alenen şehirle 
dalga geçmektir. Böyle önemli 
bir toplantıyı sezonun sonu 
yaklaşmışken yapmak hangi 
akla hizmettir? Mart veya Nisan 
ayında bu toplantı neden 
yapılmadı? Bu toplantıyı Cuma 
Namazı saatine denk getirmek 
nasıl bir planlama hatasıdır? 
Trabzon turizminin sorunları 1 
saatte konuşulup çözülebilir 
mi? Uzungöl'de verilen bir 
fotoğraf tüm sorunların çözümü 
müdür? Biz turizmi gündeme 
taşıyana kadar aklınız 
neredeydi? Zaten ortak akıldan 
uzak yapmış olduğunuz her 
hareket şehrimize zarar veriyor. 
Bu yöntemden de bir an önce 
vazgeçmelisiniz. Bu sorun 
Trabzon'un sorunudur ve şehrin 
bütün dinamikleri birlikte 
hareket etmelidir. Eğer bu 
sektörü kurtaramazsak, 
Trabzon'un geleceğini 
kaybedeceğiz. Bunun da vebali 
büyük olur, hesabını kimseye 
veremezsiniz.”


